

Title (en)

Plastic container comprising a rigid receptacle and a lid.

Title (de)

Kunststoff-Verpackung bestehend aus einer formstabilen Schale und einem Deckel.

Title (fr)

Boîte de conditionnement en matière plastique formée d'une barquette rigide et d'un couvercle.

Publication

**EP 0631941 A1 19950104 (FR)**

Application

**EP 94420180 A 19940628**

Priority

FR 9308305 A 19930701

Abstract (en)

Plastic container (packaging box), formed by a rigid receptacle (2) and a lid (3), both having a peripheral rim in the shape of an inverted U, formed by two, respectively inner and outer, branches, the two outer branches being surrounded by a welded annular strip on the periphery and including rupture notches, characterised in that, on one side of the receptacle (2) and of the lid (3), the notches are discontinuous in order thereby to define, in the stacking arrangement, a non-detachable region (45) intended, after tearing off the detachable strip, to form a hinge for the lid (3) to pivot on the receptacle (2). <IMAGE>

Abstract (fr)

Boite de conditionnement en matière plastique, formée d'une barquette rigide (2) et d'un couvercle (3), présentant tous deux un rebord périphérique en forme de U inversé, formé de deux branches respectivement interne et externe, les deux branches externes sont entourées d'une bande annulaire soudée en périphérie et comporte des entailles de rupture, caractérisée en ce que, sur un côté de la barquette (2) et du couvercle (3), les entailles sont interrompues pour ainsi définir dans l'empilement une zone non-détachable (45) destinée, après déchirure de la bande détachable, à former charnière d'articulation du couvercle (3) sur la barquette (2). <IMAGE>

IPC 1-7

**B65D 43/06; B65D 43/16**

IPC 8 full level

**B65D 17/40** (2006.01); **B65D 43/16** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65D 43/169** (2013.01)

Citation (search report)

- [DA] US 2998158 A 19610829 - TUPPER EARL S
- [A] EP 0348142 A2 19891227 - SCOTT PAPER CO [US]
- [A] US 5052572 A 19911001 - PHERIGO DOUGLAS E [US]

Cited by

GB2316678A; US10005596B2; US10583969B2

Designated contracting state (EPC)

BE DE DK ES GB IE IT NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0631941 A1 19950104; EP 0631941 B1 19960904**; DE 69400466 D1 19961010; DE 69400466 T2 19970116; FR 2707951 A1 19950127;  
FR 2707951 B1 19950825

DOCDB simple family (application)

**EP 94420180 A 19940628**; DE 69400466 T 19940628; FR 9308305 A 19930701